
Jaktledarmötet den 30/9 2017 

Anteckningar: Närvaro – samtliga jaktlag i Destany (utom Björkträsk) var representerade. 

Mötet inleddes med att ordförande redovisade färsk statistik baserat på årets älgobs. 

Flertalet jaktlag har haft god älgtillgång. Påfallande hög reproduktion – vi har sett 11 kor med 

dubbelkalv och 20 kor med enkelkalv vilket ger 0,92 kalv/ko vilket får anses mkt högt. 

Vi har hittills fällt 9 vuxna och 10 kalvar . Av de vuxna är 67% tjurar vilket är rätt högt, men vi räknar 

med att efter oktober ska vi komma nära målet med 50%.  

Slaktvikterna verkat också ok, kalv 62 kg, kor 170 kg  och tjur c:a 227 kg vilket stämmer bra med vårt 

mål att inrikta avskjutningen på unga djur. 

Fällda älgar under september: 

Lag Vuxna  kalvar 

Nyträsk 4 1 

Degerträsk 1 1 

Stavalund 1 1 

Dalliden 0 0 

Stavaträsk 1 1 

Brännbacka 0 3 

Kvarnfors 1 1 

Björkträsk 0 1 

Rörträsk 0 0 

Fjällboda 1 1 

 

Rapportering och inbetalning av fällavgifter har inte fungerat fullt så bra som föregående år. Vi 

uppmanar därför jaktledarna att i samband med att fällavgifterna betalas också verifierar detta med 

ett mail el sms till kassören Jimmy – gör det lättare för honom att ha koll på för vilka älgar som 

betalning gjorts. 

Ordförande slår också ett slag för att vi ska hjälpa varandra under oktoberjakten med bl.a. hundar för 

att mindre lyckade jaktlag ska nå sina mål med avskjutningen. 

Ev. extra tilldelning: Lag som önskar extra tilldelning av älgar uppmanas att senast den sista oktober 

skriftligen meddela styrelsen. Detta prövas av styrelsen förutsatt att laget fällt sina vuxna och minst 

lika många kalvar. 

 

Noterat av Lars Lundmark/sekr   

 


